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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ibrahim Baylan (S)

2015/16:1117 Handläggningstiderna för solcellsstöd

Sedan 2006 finns i Sverige ett ”solcellsstöd”. Vid införandet riktades stödet 
enbart till offentliga aktörer, men sedan 2009 är stödet öppet för alla aktörer att 
söka . Kostnaderna för solceller har på senare år snabbt sjunkit, och bland annat 
därför har intresset för att installera solceller snabbt ökat.  Många har därför 
sökt stödet, men tyvärr får de sökande räkna med en lång väntan på besked. 

 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet hur lång kötid 
regeringen tycker är acceptabel för att stödet ska kunna anses som ett fungerade 
incitamentsystem.

………………………………………

Johan Hultberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
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Besvaras senast
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